
Kannelmäen VTK:n lausunto ehdotuksesta VD säännöksi ja 
määrärahoiksi

Vd säänntö ehdotusta on työstetty koko kevään, kuten myös ehdotusta 
määräraha säännöksi.
Molemmat ehdotukset eivät tyydytä Kannelmäen VTK:ta.

TTK:n kokoonpanoa (7) ei tule muuttaa, eikä kokouspalkkioita muuttaa 
ainakaan alaspäin. Ne ovat jo nyt alarajalla työmäärään nähden.
Perusteluina tähän ovat työmäärän ja vastuiden huomattava lisääntyminen 
TTK:n osalta.
Meille luvattiin, että VD määrärahat eivät pienene, vaan säilyvät 
ennallaan. Tämä lupaus ei ole pitänyt, vaan VD määrärahat ovat 
pienentyneet. Niitä ei ole siirretty kokonaan määrärahoihin.

VTK: den asema on katsottava uudelleen. Ne ovat tärkeässä asemassa, kun 
ne kokoavat TTK:n mielipiteet ja mahdolliset huolet ja ehdotukset. Lisäksi 
TTK:t saavat tärkeää informaatiota niin yhtiön ajankohtaisista asioista, 
kuin muista hekan vuokralaisista VTK:n taholta. VTK on yhteenkokokova 
voima.
Siksi VTK:n kokousten määrää ei pidä rajoittaa.

VNK:n kokousmäärään ei myöskään tule koskea.

Hekan tulee kehittää roimasti yhteydenpitoa TTK tasolle. Ei riitä pari 
paperia budjetista vuodessa. Eteenkin kun niitä ei avata; mitä numerot ja 
käyrät tarkoittavat. Myös asukkaiden edustajien asemaa asuntojen 
korjauksessa tulee vankistaa. Keskustelua toimihenkilöiden kanssa tulee 
kehittää, sillä vain YHDESSÄ saamme toimivamman asukasyhteisön.

Mikäli nykyinen ehdotus toteutuu, tarkoittaa se vuokralaisdemokratian 
alasajoa. Mikään pakko ei ole muuttaa VD- eikä määrärahasääntöä 
yhdessä yhtiön rakennemuutoksen kanssa. VD sääntöä ei ole tulenpalavaa 
kiirettä muuttaa, vaan voidaan hyvin odottaa Yhteishallintolain 
uudistamista. 


